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BIEDRĪBAS „LATVIJAS AIRĒŠANAS FEDERĀCIJA” 
vienotais reģ. Nr.40008022792 

 
valdes sēdes protokols Nr.5_15/05/2019  

 
 
Jūrmalā,  
2019.gada 15maijā 
Plkst. 18:35- 21:20 
 
Biedrības “Latvijas Airēšanas federācija” (turpmāk - LAF) 2019. gada 15. maija  
valdes sēdē piedalās 7 (septiņi) balsstiesīgie LAF valdes locekļi, tādējādi sapulce, saskaņā ar LAF 
statūtiem, ir lemttiesīga. 
 
Valdes sēdē ar balsstiesībām piedalās LAF valdes locekļi: 

 Renāte Līne – LAF prezidente; 

 Evita Jaunbauere - LAF ģenerālsekretāre; 

 Andželika Krūmiņa- Brūna- LAF viceprezidente; 

 Elita Krūmiņa- Sacensību organizācijas komisijas vadītāja; 

 Ieva Lapsa- Tiesnešu komisijas vadītāja; 

 Lolita Kaufmane- Sportistu un veterānu (Masters) komisijas vadītāja; 
 Agita Puriņa- Treneru komisijas vadītāja. 
 
 
Valdes sēdes vadītāja:  LAF prezidente, LAF prezidente – Renāte Līne. 
Sapulces protokolētāja:  LAF ģenerālsekretāre – Evita Jaunbauere.  
 
Valdes sēdes dienas kārtībā: 
1. MSĢ profesionālās ievirzes izglītības programmas apstiprināšana. 
2. MSĢ iestājpārbaudījumu pārskatīšana ( pielikumā esošie normatīvi) 
3. Sacensību organizēšanas kārtība un saskaņošana, atbildība. 
4. Citi  
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Dienas kārtības jautājumu izskatīšanas gaita un / vai pieņemtie lēmumi: 
Sapulces laikā tiek veikts sapulces audio ieraksts Evita Jaunbauere mobilajā telefonā. Nevienam 
pretenzijas nav. 
 

1. MSĢ profesionālās ievirzes izglītības programmas apstiprināšana. 
Debates:[..] 
Lēmums:  

1. Par šo jautājumu LAF dodas pie A. Aglenieku un izrunāt par šī dokumenta mērķi.  Sastāvs 
R. Līne, A. Krūmiņa- Brūna, E. Krūmiņa, A, Puriņa kā neatkarīgs sporta skolas pārstāvis. 

2. E. Krūmiņa izskata normstundas kas ir salīdzinājuma ar pašreizējo pedagogu algu 
izcenojumu. Tāpat arī tekstuālo daļu. 

 
2. MSĢ iestājpārbaudījumu pārskatīšana ( pielikumā esošie normatīvi) 

R. Līne: Informē, ka īsi pirms sportistu uzņemšanas dienas MSĢ filiālē, Amnatova ir atsūtījusi 

iestājpārbaudījumu normatīvus un lūgusi tos izmainīt/ pārskatīt. 

A. Puriņa: izskatot šos normatīvus uzskata ka tie ir ļoti zemi. 

E. Jaunbauere: uzskata, ka šajā skola skolēnam pamata būtība ir labi rezultāti un nevis vienkārši 

pabeigt sporta skolu.  IZM uzskata, ka federācija var noteikt kurus sportistus jāpatur un kurus 

jāatskaita. 

E. Krūmina: norāda ka iepriekš bija atestācijas komisija, kur pusgadā izvērtē skolēnus pēc 

kritērijiem un ir dots laiks labot vājas vietas. Ja tie netiek laboti, tad tikai jāatskaita. 

R. Līne: izskatīt iespēju pārskatīt iepriekšējo labo praksi ar mazām nometnēm. Kur Elita oponē, 

jo nav skolas un arī bērni ir fiziski nesagatavoti, ja salīdzina ar iepriekšējiem gadiem. 

E. Krūmiņa: vai kādam ir redzējums kā piesaistīt MSĢ Jūrmala jau sportistus ar priekšzināšanām? 

R. Līne: piedāvā izskatīt šos uzņemšanas kritērijus, kur treneriem ir savs viedoklis. 

R. Līne informē, ka uz e-pastu ir Imantas sporta skolas piedāvājumu sportot un mācīties šajā 

skolā. Ir jāieliek LAF mājaslapā šī informācija. 

 
3. Sacensību organizēšanas kārtība un saskaņošana, atbildība. 

A. Krūmiņa- Brūna: norāda, ka būtu vairāk jāpaprasa, lai netiktu uzskatīts par 
pašsaprotamu. 
I. Lapsa: norāda, ka iepriekšējā valdē virsu komunicēja Mairita un pārējais tika saorganizēts.  
 
R. Līne: norāda, ka mainot LAF statūtus tika mainīti arī valdes locekļu pienākumi un sadalīti pa 
atbildības sfērām, kur katram ir skaidri zināms, par kādiem jautājumiem pie kā ir jāgriežas.  
 
4. Citi  
4.1. LAF menedžera amata izskatīšana 
E. Jaunbauere: R. Svārups piedāvāja savus kā menedžera pakalpojumus, ar iespēju būt  
 
Lēmums: valdes loceklis ir vēlēts amats un līdz ar to šo jautājumu jāizskata LAF kopsapulcē. 
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4.2. LOK tehniskais atbalsta Tokio 2020. 
Katrai federacijai bija jāiesniedz savs pieprasījums- kur Renāte sākuma izsniedza 90 tkst, 
atkārtoti tika iesniegts 27 tks. Pēc gala lēmuma palika airēšanai 12.3 tkst. 
Šī nauda tika paredzēta laivas atpirkšanai, un citiem sīkumiem. 
 
4.3. Baltijas čempionāta programmas un vēstules sagatavošana 
E. Krūmiņas piedāvājums par sportistu komandu maiņu un Master komandu ielikšanu 
braucienos starp jauniešiem. 
Sagatavotu dokumentu izsūtīs visiem rediģēšanai. 
 
4.4. Personas datu politika- I. Lapsa ir vēl jāpielabo un jāuzliek uz veidlapas. 
 
4.5. Starta plosti. Dz. Krišjānis atjauno vecos starta plostu un pirmās sacensības uz kurām tie 
varētu būt uzliktu uz LR Junioru A čempionātu. Vēl paliek saskaņojums ar Jūrmalas domi par boju 
novietošanu. Papildus paldies Vinetai un visiem, kuri ziedo plosta uzlikšanai. 
 
4.6 E. Krūmiņa: iesniedza iesniegumu par atkāpšanos no valdes un komisijas vadītāja amatu. 
Iesniegums tika pieņemts zināšanai, bet gala lēmumu Elita pateiks līdz nākamajai valdes sēdei. 
 

 
Ņemot vērā, ka LAF valdes locekļiem citu jautājumu un priekšlikumu izskatīšanai nav, 
2019.gada 15.maija valdes sēde tiek slēgta. 
 
LAF valdes prezidente: 
 
______________________________Renāte Līne  
 
Valdes sēdes protokoliste: 
 
______________________________Evita Jaunbauere 


